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OBČ I N A   D I V AČA   

 OBČINSKI SVET 
  Kolodvorska ulica 3a, 6215 Divača  
  SLOVENIJA 
 

 
Številka: 032-0011/2013-02 
Datum:  24.10.2013 

 
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
21. redne seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v četrtek  dne  24.10.2013, v sejni 

sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 
 
Sejo je vodil župan Občine Divača g. Drago Božac. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 
sveta): 
ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  
ALOJZIJ MAHORČIČ 
ANDREJ VATOVEC 
BISERKA GRABAR 
BLAŽ MALOVEC  
BRUNO BOMBAČ 
DOBRIVOJE SUBIĆ 
IGOR ZAFRED 
IVAN KOVAČIČ   
JERNEJ FRANC PREMRL 
KATJA FERFILA MOŽE 
LILIJANA KOCJAN ŽORŽ 
MATJAŽ VOLK  
MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 
 
Opravičeno odsoten član sveta:  
MIRKO MARTINČIČ 
 
Ostali prisotni: 
DRAGO BOŽAC  - župan Občine Divača  
VESNA PAVLOVČIČ –  višja  svetovalka za proračun in finance 
IZTOK FELICJAN – višji svetovalec za okolje in splošne zadeve 
ROMANA DERNEČIN  - višja svetovalka za družbene dejavnosti  
NATAŠA MACAROL – višja svetovalka za gospodarstvo 
BENJAMIN ŠKRLJ – predsednik KS Divača  
KATJA FEDRIGO – vodja projekta  Kras-Carso , Občina Sežana 
MARJETKA KLJUN – strokovna delavka na projektu Kras-Carso. Občina Sežana 
IRENA CUNJA – predstavnica sredstev javnega obveščanja (Radio Koper)  
LEA KALC FURLANIČ  – predstavnica sredstev javnega obveščanja (Primorske novice) 
TATJANA CERKVENIK – zapisničarka  
 
Seja se je pričela ob  17. uri. 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. 
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S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 21. redne seje  Občinskega sveta Občine 
Divača. 
 
DNEVNI  RED: 
1. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne  seje OS  
2. Seznanitev z polletnim  poročilom proračuna Občine Divača  
3. Statut Občine Divača (druga obravnava) 
4. Poslovnik občinskega sveta Občine Divača (druga obravnava) 
5. Osnutek Pravilnika o sofinanciranju društev na področju socialnih in humanitarnih dejavnosti 

v Občini Divača  
6. Potrditev liste kandidatov za Razvojni svet južnoprimorske regije  
7. Potrditev Kadrovskega načrta v organih  skupne občinske uprave občin Divača, Hrpelje-Kozina, 

Komen in Sežana za leto 2013 in 2014 
8. Novelacija podatkov o zemljiščih za gradnjo stavb in ocena finančnih posledic uvedbe davka na 

nepremičnine 
9. Predstavitev strateških dokumentov nastalih v okviru projekta KRAS-CARSO na temo skupnega 

prostorskega načrtovanja na območju matičnega Krasa. 
10. Predlog za vzpostavitev geoparka Kras-Carso. 
11. Oblikovanje cen  za najem mrliških vežic na območju občine Divača 
12. Predlog za potrditev načrta urejanja novega dela pokopališča v Divači , določitev prostora za 

raztros posmrtnih ostankov v Divači, Vremah in Senožečah 
13. Odstranitev zapuščenih grobov na pokopališču v Vremah  
14. Predstavitev projekta »za mladost brez drog leto 2013-2014« 
15. Seznanitev z pobudo za pripravo občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) za 

območje »kamnolom Laže -1-II. etapa« 
16. Ureditev zemljiško knjižnih stanj (vloge)  
17. Prometna ureditev v Divači 
18. Vloge za dodelitev finančnih pomoči 
19. Poročilo odborov in komisij  
20. Informacija župana  
21. Pobude in predlogi                                                                          
 
Župan je  pozdravil vse prisotne in  ugotovil  sklepčnost.  
V nadaljevanju je predlagal spremembe predloženega dnevnega reda in sicer, da se umaknejo 
naslednje točke 
- 3. in 4. točka dnevnega reda -  »Statut Občine Divača«  in  »Poslovnik o delu Občinskega sveta 

Občine Divača«, na podlagi  pobude skupine svetnikov z obrazložitvijo, da se  pri sprejemanju Statuta 
in Poslovnika, na isti seji doda tudi sprejem  »Odloka o določitvi volilnih enot za volitve članov 

občinskega sveta in za  volitve župana v Občini Divača«. 

- 14. točka – »Vloge za dodelitev finančnih pomoči«, ker je Računsko sodišče ugotovilo, da dosedanji  
postopek dodelitve finančnih pomoči na podlagi vlog in sprejetih sklepov OS, ni v skladu z 
zakonodajo in  je potrebno pripraviti Pravilnik  za financiranje dejavnosti s  področja socialnih in 
humanitarnih zadev… ter preko razpisa sofinancirati tovrstne dejavnosti. 
Predlagal je, da se na dnevni red uvrsti novo točko pod zaporedno: 
- 13. točko – »Priprava na razpis za energetsko sanacijo stavb v občinski lasti«.  

Predsednik Odbora za prostorsko planiranje g. Volk, je podal predlog Odbora, da se  z dnevnega reda 
umaknejo naslednje točke: 
- 8. točka -  »Novelacija podatkov o zemljiščih za gradnjo stavb in ocena finančnih posledic uvedbe 

davka na nepremičnine«,  zaradi nedorečenosti meril, ki so bila predhodno obravnavana na Odboru, 
vendar jih je potrebno še dodelati; 
- 15. točka -  »Seznanitev z pobudo za pripravo občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) 

za območje kamnolom Laže -1-II. etapa«, zaradi nerešenih zadev med Občino Divača in Primorjem v 
stečaju d.d. 
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- 16. točka -  »Ureditev zemljiško knjižnih stanj (vloge)«, ker člani Odbora niso imeli možnosti 
poslušanja  obeh pravnih mnenj s strani Občine. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Z predlaganimi spremembami in ustreznim preoštevilčenjem posameznih točk, se sprejme  
dnevni red  21. redne seje Občinskega sveta v predlagani vsebini: 
 
DNEVNI RED : 

1. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne  seje OS  
2. Seznanitev z polletnim  poročilom proračuna Občine Divača  
3. Osnutek Pravilnika o sofinanciranju društev na področju socialnih in humanitarnih 

dejavnosti v Občini Divača  
4. Potrditev liste kandidatov za Razvojni svet južnoprimorske regije  
5. Potrditev Kadrovskega načrta v organih  skupne občinske uprave občin Divača, Hrpelje-

Kozina, Komen in Sežana za leto 2013 in 2014 
6. Predstavitev strateških dokumentov nastalih v okviru projekta KRAS-CARSO na temo 

skupnega prostorskega načrtovanja na območju matičnega Krasa. 
7. Predlog za vzpostavitev geoparka Kras-Carso 
8. Oblikovanje cen  za najem mrliških vežic na območju občine Divača 
9. Predlog za potrditev načrta urejanja novega dela pokopališča v Divači , določitev prostora 

za raztros posmrtnih ostankov v Divači, Vremah in Senožečah 
10. Odstranitev zapuščenih grobov na pokopališču v Vremah  
11. Predstavitev projekta »za mladost brez drog leto 2013-2014« 
12. Prometna ureditev v Divači 
13. Priprava na razpis za energetsko sanacijo stavb v občinski lasti  
14. Poročilo odborov in komisij  
15. Informacija župana  
16. Pobude in predlogi          

 
Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je  glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  20. REDNE SEJE OS 
 

Župan je predlagal potrditev predloženega  zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta, ki so ga člani 
sveta prejeli z ostalim gradivom. 
Na predlagana zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA: 
V predlagani vsebini se sprejme  zapisnik 20. redne seje  Občinskega sveta Občine Divača. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
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AD 2. 

SEZNANITEV Z POLLETNIM  POROČILOM PRORAČUNA OBČINE DIVAČA 

Višja svetovalka za proračun in finance  ga Pavlovčič je prisotnim predstavila Polletno  poročilo 
proračuna Občine Divača. 
Pojasnila je, da je polletna realizacija na strani prihodkov v višini 2.164.909,00 €, na strani odhodkov 
pa 1.720.156,00 €. Članom  posameznih odborov in komisij je bilo omenjeno poročilo predhodno 
predstavljeno na sejah odborov in komisij, kjer so bili   podrobneje  seznanjeni z realizacijo na vseh 
postavkah občinskega proračuna.  
V nadaljevanju so predsedniki posameznih odborov in komisij podali stališča odborov in komisij v 
zvezi z obravnavo Polletnega poročila proračuna Občine Divača.  
 
Na seji sveta razprave na predstavljeno poročilo ni bilo. 
 
Člani Občinskega sveta so se seznanili  z Polletnim poročilom proračuna Občine Divača.  
 
 

AD 3. 

OSNUTEK PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU DRUŠTEV NA PODROČJU SOCIALNIH 
IN HUMANITARNIH DEJAVNOSTI V OBČINI DIVAČA 

 
Župan  je pojasnil, da financiranje društev, ki niso predmet drugih razpisov, katerih vloge, je do sedaj   
obravnaval Odbor za finance in predloge sklepov o dodelitvi finančnih pomoči, podal v sprejem 
Občinskemu svetu,  ni v skladu z zakonodajo. Kot podlaga za navedena izplačila bi moral biti izdelan  
Pravilnik, v katerem bi bili določeni kriteriji dodeljevanja sredstev. Pripravljen je osnutek Pravilnika   
o sofinanciranju društev na področju socialnih in humanitarnih dejavnosti v Občini Divača. Ker pa so 
društva iz različnih področij , bi bilo smiselno, da se v en Pravilnik zajame vsa ostala društva, ki niso 
financirana na podlagi že obstoječih Pravilnikov občine Divača.  Na podlagi  sprejetega Pravilnika  bo 
izveden razpis, ki bo omogočal  financiranje društev omenjenega področja. Za pripravo omenjenega 
Pravilnika je imenoval  komisijo v sestavi: Lilijana Kocjan Žorž, Alenka Štrucl Dovgan in Katja 
Ferfila Može. 
 
Člani sveta o predstavljeni zadevi niso razpravljali in na imenovano komisije niso imeli pripomb. 
 
Župan   je dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača soglaša z imenovanjem Komisije za izvedbo Pravilnika o  
sofinanciranju društev na področju socialnih in humanitarnih dejavnosti v Občini Divača, v 
sestavi, kot jo je imenoval župan: LILIJANA KOCJAN ŽORŽ, ALENKA ŠTRUCL DOVGAN, 
KATJA FERFILA MOŽE. 
Komisija čim prej pripravi predlog Pravilnika  za sofinanciranje programov širše dejavnosti, ki 
delujejo v javnem interesu Občine Divača in niso predmet drugih razpisov v Občini Divača . 
 
Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 4. 

 POTRDITEV LISTE KANDIDATOV ZA RAZVOJNI SVET JUŽNOPRIMORSKE REGIJE 
 
Župan je podal uvodno obrazložitev k predlogu sklepa o potrditvi Skupne liste kandidatov za Razvojni 
svet južnoprimorske regije, ki jo je  potrdila večina  Občinskih svetov sosednjih južnoprimorskih 
občin. Na kandidatni listi za RSR Južne Primorske je skupno 21 članov. Zakon določa, da Svet regije 
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predlaga listo kandidatov za RSR, ki je potrjena, če je zanjo glasovala večina občinskih svetov, ki 
predstavljajo večino prebivalk in prebivalcev  vseh občin v regiji. Glavna naloga SRS je usklajevanje 
razvojnih pobud in razvojnih interesov regije. Zakon določa članstvo RSR, ki ga sestavljajo 
predstavniki občin, regijskega gospodarstva in nevladnih organizacij. 
 
Predlagana  Skupna lista kandidatov za Razvojni svet južnoprimorske regije je bila predhodno podana 
v obravnavo Komisiji za mandatna vprašanja volitve in imenovanja. Predsednica Komisije ga. Grabar 
je pojasnila, da člani komisije na imenovanje predlagane liste nimajo vpliva, predlogov ni bilo mogoče 
podati, niti o njih razpravljati.  Komisija je v predlagani obliki potrdila predlagano Skupno listo 
kandidatov za Razvojni svet južnoprimorske regije in jo predlagala v potrditev Občinskemu svetu.   
 
Člani svet na predlagan sklep niso imeli pripomb. 
 
Župan dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani  vsebini  se potrdi SKUPNO LISTO KANDIDATOV za Razvojni svet 
južnoprimorske regije.  
 
Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 
ZA je glasovalo  13 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 5. 

POTRDITEV KADROVSKEGA NAČRTA V ORGANIH  SKUPNE OBČINSKE UPRAVE 
OBČIN DIVAČA, HRPELJE-KOZINA, KOMEN IN SEŽANA ZA LETO 2013 IN 2014 

 
Strokovna služba Občine g.Felicjan je podal kratko  obrazložitev k predlaganemu Kadrovskemu 
načrtu organov skupne občinske uprave občin Divača, Hrpelje-Kozina, Komen in Sežana za leto 2013 
in 2014, ki so ga člani sveta prejeli v gradivu. 
Predlagan akt je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in ga 
v predlagani vsebini potrdila ter ga predlaga v sprejem Občinskemu svetu.  
 
Člani sveta o predlaganem aktu niso razpravljali.  
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se Kadrovski načrt organov skupne občinske uprave občin Divača, Hrpelje-Kozina, 
Komen in Sežana za leto 2013  in 2014 v predlagani obliki. 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  15 članov sveta. 
PROTI je glasovalo 0 članov sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 6. 

PREDSTAVITEV STRATEŠKIH DOKUMENTOV NASTALIH V OKVIRU PROJEKTA 
KRAS-CARSO NA TEMO SKUPNEGA PROSTORSKEGA NAČRTOVANJA 

NA OBMOČJU MATIČNEGA KRASA 
 

ga. Katja Fedrigo – pripravljalka in koordinatorka  projekta  KRAS CARSO je  prisotnim predstavila 
vsebino projekta KRAS-CARSO ter jih seznanila z dokumenti, ki so nastali v okviru tega projekta in 
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predstavljajo strokovno osnovo za nadaljnji prostorski razvoj in upravljanje Krasa. Poudarek je bil dan 
predvsem na predstavitvi naslednjih strateških dokumentov:  
– Študija o prostorskem načrtovanju na Krasu - čezmejni dokument (vključuje slo. in ita. del Krasa),  
– Študija o prostorskem načrtovanju na slovenskem delu Krasa,  
– Celovit strateški načrt za prostorski razvoj Krasa - čezmejni dokument (vključuje slo. in ita. del 

Krasa),  
– Celovit strateški načrt za prostorski razvoj slovenskega dela Krasa,  
– Smernice za prostorske izvedbene akte v občinah na Krasu - čezmejni dokument (vključuje slo. in 

ita. del Krasa), 
– Smernice za prostorske izvedbene akte v občinah na slovenskem delu Krasa. 

ga. Fedrigo je pojasnila, da vsi izdelani dokumenti so objavljeni na spletni strani projekta KRAS-
CARSO (www.krascarso-carsokras.eu). 
 
Vsebina projekta KRAS-CARSO, skupaj  s strateškimi dokumenti, je bila predhodno predstavljena na 
Odboru za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. Člani odbora so imeli določene 
pripombe na predstavljene dokumente. Poročilo o tem je podal predsednik Odbora g. Volk. Člani 
Odbora predlagajo Občinskemu svetu sprejem  strateških dokumentov, ki so nastali v okviru projekta 
KRAS-CARSO s tem, da se jih dopolni z naslednjima določiloma: 
 1. Občina Divača podpira potek V. prometnega koridorja. 
 2. Občina Divača nasprotuje variantam poteka AC Postojna/Divača–Jelšane čez območje Občine 
     Divača. 
 
Na seji sveta je potekala razprava, v kateri so svetniki podali določena vprašanja (glede vzpostavitve 
in smiselnosti  projekta KRAS-CARSO, možnosti pridobitve sredstev za projekte  in izvedbe investicij 
posameznih projektnih partnerjev …),  na  katera je ga. Fedrigo  podala izčrpne odgovore. 
Svetnike je je zanimalo, koliko so omenjeni dokumenti za Občino Divača zavezujoči, če jih sprejme  
Občinski svet. 
ga. Fedrigo  je pojasnila, da le-ti niso formalno zavezujoči. 
 
Po zaključeni razpravi,  je župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:   
Občinski svet Občine Divača sprejema strateške dokumente nastale v okviru projekta KRAS-
CARSO na temo skupnega prostorskega načrtovanja na območju matičnega Krasa z 
dopolnitvijo naslednjih določil: 
1. Občina Divača podpira potek V. prometnega koridorja. 
2. Občina Divača nasprotuje variantam poteka AC Postojna/Divača–Jelšane čez območje 

Občine Divača. 
  
Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 
ZA je glasovalo  13 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 0  član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  

 
AD 7. 

                             PREDLOG ZA VZPOSTAVITEV GEOPARKA KRAS-CARSO 

ga. Fedrigo je zbranim  pojasnila, da se v okviru ene izmed aktivnosti v sklopu projekta KRAS-
CARSO preverja tudi možnosti vzpostavitve geoparka na Krasu, ki se izkazuje kot najoptimalnejša 
sistematična oblika dolgoročnega upravljanja funkcionalno in geografsko zaokroženega teritorija, da 
se s povezovanjem in usklajenim upravljanjem doseže trajnostni razvoj Krasa na regionalni oz. 
čezmejni ravni.  
V nadaljevanju je ga. Marjetka  Kljun prisotnim  podala osnovno informacijo o geoparkih.  
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Na seji sveta je potekala je daljša razprava, v kateri so svetniki podali določena vprašanja in pomisleke  
glede predlagane vzpostavitve geoparka.  
g. Mahorčiča je zanimalo kakšne so možnosti vzpostavitve geoparka na Krasu, glede nato, da sosednje 
občine podanega predloga  za vzpostavitev  geoparka ne podpirajo. Glede na pridobljene informacije, 
je Občina Hrpelje-Kozina  proti, Občina Komen prav tako, osebno ga tudi moti,da ima Občina Divača 
že en Park, od katerega nima nobenih koristi.  Občina Divača zajema tudi območje  Brkinov,  s 
katerimi se že v zgodovini ni noben ukvarjal,  zato  predlaga, da se je potrebno  temu predelu še 
posebno posvetiti, kar pa v sklopu  predlaganega projekta ni predvideno. Podobnega mnenja je tudi 
Občina Hrpelje Kozina, zato nasprotuje predlagani vzpostavitvi geoparka Kras. 
Ga. Fedrigo je pojasnila, da imamo nešteto naravnih znamenitosti, veliko kulturno dediščino. Geopark 
povezuje vse skupaj kot eno obliko, da smo lahko navzven enotni. Tu je tista prednost, ki jo je 
potrebno izkoristiti. V Občini Hrpelje-Kozina, je župan načeloma proti vzpostavitvi geoparka, svetniki 
pa imajo drugačno stališče, v Občini Komen so svetniki načeloma podprli predlog vzpostavitve 
geoparka in želijo le več informacij v zvezi s tem, Občini Sežana in Miren Kostanjevica pa sta s 
predlogom soglašali in ga podprli. 
Ga. Kocjan Žorž je glede  dileme svetnika Mahorčiča pojasnila, da se nezadovoljstvo odraža v tem, 
kako se naši biseri tržijo. Vsaka občina nekaj po svojih močeh vlaga v promocijo turizma, če pa bi to 
združili, bi resnično lahko dobili dosti več. To je zato, ker ni medsebojnega sodelovanja. Glede   je 
svetnike zanimalo kakšne omejitve prinaša ustanovitev geoparka. 
Katja Fedrigo  je pojasnila, da dodatnih omejitev v bistvu ni, ker geoparkov ne določa nacionalna 
zakonodaja, ampak se jih ustanovi na lokalni ravni. Geopark mora izpolnjevati določene kriterije 
(označitev območja in prepoznavnost, komunikacija in promocija, skupni turistični produkti, 
gastronomija, podpora lokalnim obrtnikom, razvoj dodatne ponudbe, izgradnja potrebne 
infrastrukture, nove zaposlitve, ipd.) šele potem lahko kandidira za vpis v evropsko mrežo geoparkov 
pod okriljem Unesca. 
Svetnike je zanimalo ali bi geopark imel zaposlene. 
ga. Fedrigo je  povedala, da odvisno od organizacijske oblike upravljanja. V okviru projekta KRAS-
CARSO se  preučuje tudi možnost vzpostavitve Evropskega združenja za teritorialno sodelovanje 
(EZTS). 
Svetnike je še zanimalo ali v okviru ustanovitve geoparka obstaja prostor za konkretnejše projekte, na 
kar je ga. Fedrigo odgovorila pritrdilno. 
Zadevo je predhodno obravnaval Odbor za prostorsko planiranje, predsednik Odbora g. Volk je 
povedal, da  člani Odbora podpirajo vzpostavitev geoparka Kras-Carso. 
 
Po zaključeni razpravi, je župan je  dal v sprejem 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača podpira vzpostavitev geoparka Kras-Carso, za kar se pripravi 
predlog sporazuma,ki ga bo Občinski svet obravnaval na eni izmed prihodnjih sej.  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 8 

OBLIKOVANJE CEN  ZA NAJEM MRLIŠKIH VEŽIC 
NA OBMOČJU OBČINE DIVAČA 

 
Strokovna služba občine Divača ga. Macarol je prisotnim predstavila problematiko mrliških vežic. 
Povedala je, da koncesijska pogodba ne vključuje mrliških vežic, zato KSP d.d. Sežana mrliške vežice 
nikoli niso bile oddane v upravljanje ali vzdrževanje. S spremembami pristojnosti krajevnih skupnosti 
pa so bile mrliške vežice odvzete iz pristojnosti krajevnih skupnosti tako, da je trenutno stanje na 
mrliških vežicah popolnoma neurejeno. Nujno je potrebno urediti dve stvari: določiti je potreba 
skrbnika, ki bo skrbel za mrliške vežice in določiti je potrebno na kakšen način se bodo mrliške vežice 
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redno vzdrževale (ali iz sredstev proračuna Občine Divača ali iz najemnine, ki jo bodo plačali 
uporabniki mrliške vežice). Veliko bolj smiselno bi bilo, da se mrliške vežice vzdržujejo iz najemnin 
uporabnikov, kar se tiče skrbi nad mrliškimi vežicami pa bi bilo smiselno, da se le te dajo v 
upravljanje koncesionarju (KSP d.d. Sežana). Koncesionar namreč že sedaj plačuje stroške vode, 
elektrike in ogrevanja po števcih, ki so skupni pokopališču in mrliški vežici. Prav tako ima 
koncesionar ključe mrliških vežic in poskrbi, da se mrliške vežice občasno počistijo.  
 
Predlog oblikovanja cen za najem mrliških vežic v občini Divača, sta predhodno obravnavala Odbor  
za proračun in finance in Odbor za gospodarstvo. Predsednika posameznih odborov g. Subič in g. 
Premrl sta podala kratki poročili v zvezi s tem.  
Člani obeh odborov so menili, da se pozove Krajevne skupnosti  v občini Divača, da podajo svoje 
mnenje k navedeni zadevi s tem, da se jim celotno zadevo predhodno podrobneje predstavi. Prav tako 
se člani odborov strinjajo, da je za uporabo mrliške vežice potrebno plačati določeno najemnino, ki naj 
bi se po njihovem mnenju gibala med 25-30 EUR brez DDV. 
 
Na seji sveta je v zvezi s tem potekala krajša razprava, v kateri je g. Subič predlagal, da se od 
koncesionarja KSP d.d. Sežana zahteva poročilo – specifikacijo  o prejetih sredstvih od plačila grobnih 
polj občanov in  višini stroškov, ki so jih imeli za opravljanje dejavnosti po posameznih pokopališčih 
v občini Divača.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal v sprejem 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača soglaša, da se določi cena za najem poslovilnega objekta (mrliške 
vežice) v višini od 25,00 do 30,00 EUR, vendar je potrebno predhodno pridobiti mnenje vseh 
Krajevnih skupnosti v Občini Divača. Navedena cena bi se uporabljala od 01.01.2014 dalje. 
Občinski svet Občine Divača soglaša, da je potrebno dogovoriti zadevo glede upravljanja 
poslovilnih objektov (mrliških vežic), vendar je tudi v tem primeru potrebno predhodno 
pridobiti mnenje krajevnih skupnosti.  
Občinski svet Občine Divača soglaša, da se omenjeno zadevo obravnava na naslednji seji 
Občinskega sveta, ko bodo pridobljena še mnenja KS. 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  15 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 9. 

PREDLOG ZA POTRDITEV NAČRTA UREJANJA NOVEGA DELA POKOPALIŠČA  
V DIVAČI, DOLOČITEV PROSTORA ZA RAZTROS POSMRTNIH OSTANKOV  

V DIVAČI, VREMAH IN SENOŽEČAH 

 
Strokovna služba Občine Divača ga. Macarol je članom sveta predstavila Predlog načrta urejanja 
novega dela pokopališča v Divači. Omenjeni predlog je bil predhodno predstaviljen na Odboru za 
gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odboru za prostorsko planiranje, podrobno so bile 
predstavljene vse tri možnosti »variante«, ki so jih tako člani  obeh odborov kot člani sveta, prejeli v 
gradivu.  
Levi del pokopališča bi se po vseh treh variantah uporabil za žarne grobove, desni del pokopališča pa 
za klasične pokope. Razlike med tremi variantami so v dimenzijah enojnega groba in načinu 
postavitve žarnih grobov.  
Prva varianta prikazuje v ravne vrste postavljenih 113 žarnih  grobov in dimenzije enojnega groba 
1,20m, kar pomeni, da bi omenjen del pokopališča zadostoval za 29 enojnih, 10 dvojnih in 1 otroški 
grob. 
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Druga varianta prikazuje v ravne vrste postavljenih 113 žarnih grobov in dimenzije enojnega groba  
0,90m, kar pomeni, da bi omenjen del pokopališča zadostoval za 40 enojnih, 9 dvojnih in 2 otroška 
grobova. 
Tretja varianta prikazuje v polkrog postavljenih 108 žarnih grobov in dimenzije enojnega groba 
0,90m, kar pomeni, da bi omenjeni del pokopališča zadostoval za 40 enojnih, 9 dvojnih in 2 otroška 
groba. 
Na delu, kjer se nahaja pokopališče za žarne grobove je v vseh treh variantah predviden tudi raztros 
posmrtnih ostankov. 
 
Predsednik Odbora za gospodarstvo g. Premrl je v zvezi z predstavljenimi variantami podal stališče 
Odbora, ki potrjuje, da se uredi novo pokopališče v Divači na način, kot ga določa varianta 3. 
Predlagano varianto 3, je potrdil tudi Odbor za prostorsko planiranje, je poročal  predsednik Odbora g. 
Volk.  
ga. Macarol je pojasnila, da  se je v zvezi z navedenim zaprosilo  tudi KS Divača za podajo mnenja in 
le ta soglaša s predlagano 3. varianto.  
 
Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Novo pokopališče v Divači se uredi tako, kot je prikazano v priloženi varianti 3 in sicer:  

- na desnem delu pokopališča se predvideva 40 enojnih, 9 dvojnih in 2 otroška grobova, 
- na levem delu pokopališča se predvideva prostor za raztros posmrtnih ostankov in 108 

žarnih grobov, razporejenih v obliki polkroga. 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
V drugem delu te točke je bilo članom sveta pojasnjeno, da je zakonska obveza, da imajo pokopališča 
urejeno mesto za raztros posmrtnih ostankov.  
Ga. Macarol je prisotne  seznanila z ureditvijo mesta za raztros posmrtnih ostankov na pokopališču v 
Senožečah in  v Vremah. 
Članom Odbora  za gospodarstvo in gospodarske javne službe je bila  zadeva predhodno predstavljena 
in soglasno so potrdili  sklepa v predlagani vsebini - za pokopališče v Senožečah in pokopališče v 
Vremah . 
 
Člani sveta na predlagana sklepa niso imeli pripomb.  
 
Župan je dal  glasovanje oba predlagana sklepa:  
PREDLOG SKLEPA:  
Na pokopališču v Senožečah se v zadnjem levem delu pokopališča uredi prostor za raztros 
posmrtnih ostankov v velikosti 2mx2m = 4m2. 
Prostor zraven prostora za raztros je namenjen postavitvi obeležij zapuščenih grobnih 
prostorov. 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Na pokopališču v Vremah se v zadnjem desnem delu pokopališča uredi prostor za raztros 
posmrtnih ostankov v velikosti 2mx2m = 4m2. 
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Prostor zraven prostora za raztros je namenjen postavitvi obeležij zapuščenih grobnih 
prostorov. 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  14 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 

 
AD 10. 

                   ODSTRANITEV ZAPUŠČENIH GROBOV NA POKOPALIŠČU V VREMAH  
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Krajšo obrazložitev k predlaganemu sklepu je 
podala ga. Macarol. Prisotne je seznanila, da se na vremskem pokopališču nahaja trinajst grobnih 
prostorov, ki so zapuščeni in za katere se ne plačuje, zaradi česar bi jih bilo potrebno odstraniti. 
Predlagan sklep so predhodno obravnavali člani  Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe 
in člani Odbora za prostorsko planiranje ter z njim soglašali in ga predlagali v potrditev Občinskemu 
svetu. 
Na seji sveta na predlagan sklep ni bilo pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Člani Občinskega sveta soglašajo, da se zapuščeni grobni prostori, ki se nahajajo na pokopališču 
v Vremah, odstranijo. Odstranjena obeležja naj se postavijo na pokopališču na prostor, ki je za 
to določen. 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  15 članov sveta. 
PROTI je glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 11. 

PREDSTAVITEV PROJEKTA »ZA MLADOST BREZ DROG LETO 2013-2014« 
 

Strokovna delavka Občinske uprave občine Divača  ga.Macarol je podala predstavitev in obrazložitev 
predloga projekta »Za mladost brez drog, leto 2013-2014«. Poudarila je, da projekt poteka že vrsto let, 
vključuje otroke in mladino v občini (OŠ Divača, VDC – Enota Divača,  CUEV Strunjan – Enota 
Divača,..), vsako leto se določi tematika projekta - letošnji predlog teme je »Vsi različni – vsi enaki«. 
V sklopu projekta bo potekalo več aktivnosti – literarni natečaj, likovni natečaj, sodelovali bodo 
različni gosti,… 
V nadaljevanju je ga Frankovič Franetič – predsednica Odbora za negospodarstvo povedala, da se je 
Odbor seznanil s predlogom izvedbe projekta »Za mladost brez drog, leto 2013-2014«.  Na odboru je 
bil podan predlog, da se k sodelovanju povabi tudi športnika, brata Jana in Axla Luxa in Andreja 
Prelca, ki bi zagotovo mladim in otrokom znali pobližje predstaviti delo in udejstvovanje na športnem 
področju kot primer dobrega koriščenja prostega časa.   
Odbor podpira izvedbo navedenega projekta in predlaga Občinskemu svetu, da sprejeme sklep v 
predlagani vsebini. 
Člani sveta na predlagan projekt niso imeli pripomb. 
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Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača potrjuje predlagan projekt »Za mladost brez drog« za leti 
2013/2014 v predlagani obliki. 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  15 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 

 

AD 12. 

     PROMETNA UREDITEV V DIVAČI  
 
g. Felicjan je podal poročilo 4. seje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki je na podlagi 
posameznih vlog sprejela določene sklepe, navedene v priloženem Zapisniku, ki so ga člani sveta 
prejeli z ostalim gradivom za sejo sveta. 
Na seji sveta je  v zvezi z predlaganimi  rešitvami potekala krajša razprava.  
Svetnik g. Martinčič je podal pobudo za ureditev brezplačnega prevoza šoloobveznih otrok na relaciji 
Goriče – avtobusno postajališče ob glavni cesti in podrobnejše obrazložil zadevo. 
Svetnica ga. Franetič pa je predstavila pobudo Osnovne šole Divača za ureditev brezplačnega šolskega 
prevoza za dva otroka, ki stanujeta na naslovu Gornje Vreme 35 (zaselek pri Gornjih Vremah) in v 
letošnjem šolskem letu obiskujeta OŠ Divača, da bi  poiskali možnost zagotovitve avtobusnega 
prevoza od doma do šole oz. avtobusnega postajališča v Gornjih Vremah.  
Članica OS ga. Grabar je menila, da kljub pomanjkanju proračunskih sredstev,  je potrebno  za varnost 
otrok poskrbeti, zato naj se  izvede  ustrezne ukrepe, da se zagotovi otrokom varno pot v šolo.  
g. Felicjan je pojasnil, da je Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu obe navedeni pobudi 
obravnaval, preučil in predlagal rešitve,  navedene v priloženem zapisniku, da  se zagotovi otrokom 
varno pot v šolo.   
Občinskemu svetu je predlagal v sprejem predložene sklepe 
Člani sveta na predlagane sklepe niso imeli pripomb. 
  
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani vsebini se sprejme sklepe navedene v Zapisniku 4. Seje Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu z dne 17.10.2013 
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo 15 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 13. 

     PRIPRAVA NA RAZPIS ZA ENERGETSKO SANACIJO STAVB V OBČINSKI LASTI  
 
Župan je prisotne seznanil z namero  Ministrstva za infrastrukturo in prostor, da bo objavilo nov javni 
razpis »Za energetsko sanacijo stavb v lasti lokalnih skupnosti«, v novembru 2013. 
V Odloku o proračunu Občine Divača za leto 2013  je v 11. členu  navedeno, da župan lahko sprejema 
odločitve o potrditvi oz. zavrnitvi investicijskih dokumentov za projekte, ki so že vključeni v proračun 
s sklepom. 
Ker navedenih projektov še nimamo vključenih v proračun in naj bi bil to zadnji razpis za energetsko 
sanacijo stavb v lasti lokalnih skupnosti  do konec leta 2015,  je potrebno sprejeti navedeni sklep, da se  
pripravi potrebna dokumentacija za  projekte, ki naj bi se prijavljali na ta razpis. 
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Po navedenih napovedih objave javnega razpisa LS3, naj bi bile upravičene do sofinanciranja 
energetske sanacije  stavbe v lasti lokalnih skupnosti (osnovne šole, vrtci, zdravstveni domovi, 
knjižnice in glasbene šole ali izvedeni ukrepi pri nadomestnih gradnjah) in predvideni upravičeni 
stroški: 

- sanacija ovoja stavbe (toplotna izolacija fasad, toplotna izolacija podstrešja in tal, zamenjava 
ali vgradnja oken in vrat) in predvideni upravičeni stroški 

- sistemi ogrevanja, hlajenja in prezračevanja, 
- notranja razsvetljava, 
- energetski monitoring. 

 
V nadaljevanju je potekala  krajša razprava, v kateri so se člani sveta  usklajevali predloge,  katere 
projekte naj bi Občina prijavila na omenjen razpis. Predlagali so vključitev dveh projektov: Osnovne 
šole – Podružnične šole Vreme in Zdravstveni dom Divača.  
 
Po zaključeni razpravi, je župan dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača se je seznanil z namero Ministrstva za infrastrukturo in prostor, da 
bo objavilo nov javni razpis »Za energetsko sanacijo stavb v lasti lokalnih skupnosti«, v 
novembru 2013. 
Občinski svet Občine Divača pooblašča  župana Občine Divača, da prične s postopki za pripravo 
vse potrebne dokumentacije, ki je potrebna za prijavo na ta razpis in da sprejme odločitev o 
potrditvi ali zavrnitvi  investicijske dokumentacije (dokumenta identifikacije investicijskega 
projekta, investicijski program) za projekte oz. operacije, ki bodo izvedene do 30.9.2015 in sicer: 

- OSNOVNA ŠOLA DIVAČA – PODRUŽNIČNA ŠOLA VREME, 
- ZDRAVSTVENI DOM DIVAČA . 

 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo 11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 

 
AD 14. 

   POROČILO ODBOROV IN KOMISIJ  

Predsedniki posameznih odborov in komisij so stališča odborov in komisij vezanih na dnevi red 21. 
redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda, razen pobud podanih na posameznih 
odborih in komisijah, ki so vključene v naslednjo točko dnevnega reda. 
 
 

AD 15. 

                 INFORMACIJA ŽUPANA  
 
Župan je prisotne seznanil z naslednjimi  informacijami: 

• Končnim  poročilom Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru nad investicijo Vrtec v 
Divači 

• Poteku energetske sanacije OŠ Divača 

• Izgradnji večnamenske dvorane v Senožečah 

• Rekonstrukciji ceste za Gornje Ležeče 

• Razpisu za izvedbo energetske sanacije podružnične šole Senožeče in za obnovo stare šole v 
Divači 

• Podaljšanju roka izvedbe adaptacije obnove stare šole Škocjan in ureditev trga do leta 2015 

• Informacijo o ustavitvi del na ponikovalnem polju čistilne naprave v Divači 
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• Podpisu konvencije Slovenske pisateljske poti (brez finančnih obveznosti), s čimer so v 
nadaljevanju člani sveta soglašali 

• Pridobitvi »Priznanja za energetsko najučinkovitejšo občino v kategoriji malih občin v 
Sloveniji« 

AD 16. 

POBUDE IN PREDLOGI 
 
Pobude podane na 20. redni seji OS: 
 
g. Jernej Franc Premrl 

• je predlagal, da se v okviru te točke sprejme  sklep o izdaji pooblastila Razvojnemu centru 
Divača za vodenje projekta izvedbe optike v občini Divača. 
 

Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Razvojni center Divača se pooblašča, za vodenje projekta in razpisa za izvedbo optike v občini 
Divača.  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  13 članov sveta. 
PROTI je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 

 
Pisna pobuda krajanov Vremske doline 

• glede ukinitve programov komercialnih televizij na pretvorniku Vreme in  predlog 
Občinskemu svetu o pisni podpori krajanov in pozivu pristojnih služb, da ugodijo apelu 
krajanov Vremske doline v cilju reševanja navedene zadeve. 

 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača podpira občane občine Divača iz Vremske doline in poziva 
pristojne službe, da ugodijo apelu krajanov iz Krajevne skupnosti Vreme, po montaži 
multiplexa C na pretvornik Vreme, da bi s tem omogočili  ljudem normalno spremljanje 
televizijskih programov (tudi komercialnih televizij).  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  15 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
 
g.  Alojz Mahorčič 

• glede na nedavno nesrečo, eksplozijo plinske napeljave v družinski hiši v Naklem, ki je 
povzročila veliko materialno škodo in telesne poškodbe stanovalcev, ga  zanima, če je Občina 
nudila kakršno koli pomoč pri navedem dogodku. 

• zakaj župan ni obvestil Občinskega sveta pred izvršbo pod. Malovec. 
 
ga. Alenka Štrucl Dovgan 

• pobuda o dokončni pripravi Odloka o pristojnostih in nalogah KS v občini Divača in 
obravnava le tega  pred  začetkom postopka sprejemanja  proračuna 2014 
 

ga. Lilijana Kocjan Žorž 
• meni, da ni razloga, da odgovori na pobude in vprašanja svetnikov zadnje seje, niso 

pripravljeni in posredovani svetnikom skupaj z ostalim  gradivom za sklicano  sejo sveta. 
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• pobuda krajanov  za omejitev prometa po cesti, ki pelje mimo  RTP v Divači, katera se 
uporablja kot sprehajalna pot,  kjer hitra vožnja motornih vozil po omenjeni poti, ogroža 
varnost ljudi 

• predlaga, da se pripravi  pregled investicij po posameznih KS za obdobje zadnjih 10 let in 
sicer  pred pripravo proračuna za naslednje leto. 

• na prihodnji seji sveta naj se predstavi plan dela za naprej in izvedbo del za nazaj. 
 

g. Bruno Bombač 
• ker odgovorov na pobude in opozorila v zvezi z uničevanjem lokalnih vaških cest  v Dolnjih 

Ležečah in okolici, zaradi prenove železniške postaje Divača, ki jih je podal na prejšnji seji 
sveta (v pisni obliki),  ni dobil,  podaja ponovno opozorilo o dogajanju v Dolnjih Ležečah - 
pisno pobudo, ki je priloga tega zapisnika. 

• Občino Divača  poziva, da  vpliva  na pristojne službe, da si ogledajo in na podlagi mnenja 
uredijo preplastitev  državne ceste od mostu  pa do trenutno obstoječe avtobusne postaje v 
Dolnjih Ležečah. 

• pri gostilni Čotnik je potrebno zaščititi privatno lastnino,  ker  je promet speljan  ob privatnem 
parkirišču in zaradi neoznačenosti  cestišča, promet poteka tudi po privatnem zemljišču.  
Občina naj obvesti pristojne službe, da uredijo zadevo.  

 
g. Matjaž Volk 

• glede izvedbe prehoda za pešce v Dolnjih Ležečah, ga zanima v sklopu katerih investicij je bil 
ta projekt posredovan na Direkcijo za ceste in kolikšna je bila skupna vrednost omenjene 
investicije. 

• predlaga, da se gradivo za seje odborov, komisij in seje sveta posreduje  pravočasno, da se pri 
tem upošteva predpisane roke. 

 
ga. Biserka Grabar  

• zakaj se ne nadaljuje z sanacijo plazu v  Zavrhku, kajti dogovor je bil, da se zadevo uredi do 
jeseni 2013. 

• predlaga, da se pri podelitvi občinskih nagrad upošteva hišnika in čistilke Osnovne šole 
Divača, ki so s svojim nadurnim  in prostovoljnim delom veliko pripomogli k temu, da se je 
kljub delom, ki so se časovno zavlekla pri energetski sanaciji stavbe OŠ Divača, pouk  novega 
šolskega leta pravočasno pričel. 

• podala je pobudo za  zaposlitev občinskega hišnika – zaposlitev skrbnika  občinske lastnine. 
• posredovala je pripombo občanov  na urejanje zelenic v  Divači. 
• vprašanje glede zavarovanja občinskih objektov – ali so omenjeni objekti zavarovani. 
• glede dopisa Kraških Lekarn Ilirska Bistrica, ki so ga prejeli vsi svetniki, jo je zanima 

nadaljnje ukrepanje. 
 
g. Dobrivoj Subič 

• predlaga, da člani  občinske komisije za sodelovanje z predstavniki SŽ pri rekonstrukciji 
železniške postaje v Divači, skupaj z županom,pisno predstavijo SŽ poškodbe vaških cest   kot 
posledico vožnje težkih tovornih vozil  ter ostalo ocenjeno škodo, nastalo kot posledica pri 
izvedbi del sanacije železniške postaje Divača. Pozove se izvajalce, pripravi se vso potrebno 
dokumentacijo ter dogovor o sanaciji škode. 
 

g. Ivan Kovačič  
• predlaga, da se imenuje  Komisijo, ki  bo nastopila pri pogajanjih za izvedbo cestnega prehoda   

v Dolnjih Ležečah in ureditvi  nerešenih zadev na  odseku ceste skozi Dolnje Ležeče. 
 
 
ga. Mirjam Frankovič Franetič  

• podala je informacijo o razgovoru z poslanko Jelušičevo, na temo rešitve problematike 
prometnega režima skozi Vremsko dolino (omejitev prometa  težkih tovornih vozil), ki je 
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predlagala, da  se glede tega  župan in  pristojni z občinske uprave  dogovorijo za sestanek  na 
Direkciji za ceste . 

• predlagala je, da  se Občina Divača dogovori z Policijo za izvedbo pogostejših kontrol 
prometa – težkih tovornih vozil skozi Vremsko dolino.  

 
 
Pobude podane na Odboru za gospodarstvo:  
 
ga. Lilijana Kocjan Žorž 

• predlaga, da se v proračunu za leto 2014 zagotovijo določena sredstva za prenovo vstopnih 
tabel, ki se nahajajo ob cestah in obveščajo voznike, da so vstopili na območje Občine Divača. 

• predlaga, da se direktorico Razvojnega centra Divača povabi na sejo odbora za gospodarstvo 
in gospodarske javne službe, da predstavi delo Razvojnega centra. Sama je namreč mnenja, da 
se večina aktivnosti, ki jih izvaja Razvojni center Divača nanaša na gospodarstvo in kot 
članica odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe bi bila rada seznanjena z 
navedenim delom. 

 
g. Jernej Franc Premrl  

• predlaga, da župan imenuje ustrezno komisijo za pogajanje med investitorji in vaščani pri 
izgradnji vetrnih elektrarn na območju Senožeč. 

 
g. Volk Matjaž 

• zanima ga, kdaj so bili predstavniki VEPE prvič na sestanku na Občini Divača - točen datum. 
 

Člani odbora 
• soglasno podajajo pobudo na župana Občine Divača glede informacije o vetrnih elektrarnah. 

 
 
Pobude podane na Odboru za negospodarstvo:  
 
Člani odbora so predlagali: 

• da se  imenuje komisijo, ki bo pripravila akt, kriterije, merila,.. za sofinanciranje društvene 
dejavnosti, ki ni predmet drugih razpisov, ki jih razpisuje Občina, pri čemer naj se preuči 
vključitve  možnosti  sofinanciranja perspektivnih mladih posameznikov v občini. 

• da Občinski svet občine Divača poda predlog občinam Sežana, Hrpelje-Kozina, Komen, da se 
pripravi akt o izvajanju projekta »Športnik Krasa - športnik leta«  

 
ga. Damjana Gustinčič: 

• člane Odbora je seznanila, da skladno s sklepom  Sveta OŠ  podaja pobudo, da je potrebno na  
zunanjih površinah ob OŠ in Vrtcu v Divači, v Senožečah, v Vremah, kakor tudi  na vseh 
drugih zelenih površinah, ki so last Občine, stalno izvajati v okviru koncesije vzdrževalna 
dela, saj so te površine zanemarjene in neurejene, izjema je le nogometno igrišče, ki je bilo 
redno vzdrževano in urejeno; 

• pohvalila je izvajanje energetske sanacije na OŠ Divača in plan dela za izvajanje dela v 
Senožečah v prihodnjem letu. 

 
ga. Biserka Grabar: 

• ponovno je opozorila na predlog, ki je bil že večkrat predlagan, da se za nujno vzdrževanje  za 
potrebe občinskih javnih zavodov, zaposli na Občini Divača hišnika, ki bi skrbel za pokrivanje 
nujnih del v zavodih in na Občini. 

 
ga. Mirjam Frankovič Franetič: 

• podala je pobudo, da OS na seji obravnava problematiko ureditve brezplačnega šolskega 
prevoza za dva otroka, ki stanujeta na naslovu Gornje Vreme 35 (zaselek pri Gornjih Vremah) 
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in v letošnjem šolskem letu obiskujeta OŠ Divača. Podrobnejšo obrazložitev navedene 
problematike je podala ravnateljica OŠ  Divača, Damijana Gustinčič in sicer: starša učencev, 
ki stanujeta na navedenem naslovu – Gornje Vreme 35 sta se na OŠ Divača  obrnila s prošnjo, 
da bi za otroka poiskali možnost zagotovitve avtobusnega prevoza od doma do šole oz. 
avtobusnega postajališča v Gornjih Vremah. Cesta, po kateri morata pešačiti do postajališča je 
nevarna  in ogroža njuno varnost, saj ob cesti ni pločnika, cesta je utesnjena med brežino in 
strmino. Šola meni, da je potrebno nujno pristopiti k reševanju ustrezne rešitve in zagotovitvi 
brezplačnega prevoza.   

• seznanila je prisotne, da je Občina v okviru projekta »Mavrica dobrote za otroke brez razlik« v 
letošnjem letu prispevala finančna sredstva, zbrana v okviru akcije,  za nakup kombija CUEV 
Strunjan. Po ugotovitvi na sprejemu v Strunjanu, ki ga je CUEV pripravil zahvalo vsem, ki so 
pomagali pri projektu zbiranja sredstev za nakup kombija za potrebe zavoda, da zavod ni 
nikjer navajal Občine Divača in projekta »Mavrica dobrote za otroke brez razlik« kot 
sodelujočega, je Občina zavod na to opozorila; CUEV Strunjan je posredoval pisno opravičilo. 
Prisotne je še seznanila, da se delo projekta nadaljuje. 
 

ga.Kristina Čumurdžić:  
• podala je pobudo, da se Svetu za preventivo v cestnem prometu poda pobudo, da opozori 

pristojno Direkcijo za ceste, da je dovoljena hitrost na cesti Divača – Lokev - na odseku pri 
Gabrovem naselju neustrezna in bi jo bilo potrebno omejiti, saj prehitri vozniki ogrožajo 
varnost, moteče in nevarno pa je tudi za prebivalce okolice navedenega odseka ceste. 

 
Pobude podane na Odboru za prostorsko planiranje :  
 
Člani odbora so predlagali: 

• županu , da ustanovi komisijo, ki bo nastopala v pogajanjih z investitorji PVE Senožeška brda. 
 
g. Bruno Bombač: 

• predlagal je, da se sestane vaški odbor, ki nadzira izgradnjo kanalizacije v Dolnjih Ležečah s 
predstavniki Občine Divača –županom in Edijem Franetičem ter projektantko Magdo Svetina, 
da se pogovorijo o nadaljnjih postopkih. 

• opozoril, da se podira zid na cesti od Dolnjih Ležeč proti divaškemu pokopališču (pod 
mostom). Nadalje opozori na škodo, ki jo v okviru modernizacije železniške postaje v Divači, 
povzročajo težki tovornjaki, ki vozijo skozi Dolnje Ležeče. Ceste so blatne, oviran je promet, 
težava pa je tudi hrup. 
 

g. Boris Gombač: 
•  opozoril na podobno težavo v Ulici Ludvika Požrlja. 

 
ga. Biserka Grabar :  

• zanimalo jo je, v kakšni fazi je urejanje ulice Brinja v Gabrovem naselju. Zahteva pisni 
odgovor. 
 

g. Dobrivoj Subić: 
• opozoril na podoben primer na Kajuhovi ulici v Divači. 

 
 
Dnevni red 21 redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je župan ob  20.30 uri 
sejo končal. 
Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju 
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